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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Първият секретар по икономически и търговски въпроси в Посолството на Гърция в София Димитриос Маос
посети Българската търговско-промишлена палата и се срещна с председателя Цветан Симеонов. Повод за
посещението бе приключването на мандата на Маос в България. След пет години на успешно сътрудничество,
председателят Симеонов връчи почетна диплома на първия секретар. Той благодари за съвместната ра... 

Обучителните материали по проект Storydoers представят полезни цифрови инструменти и приложения за
оптимизация на уебсайт, управление на социални мрежи, графично оформление и дизайн на рекламни
материали, заснемане и обработка на снимки и видео, записване на подкаст, създаване на комуникационна
стратегия, брандиране, атрактивно представяне на вашия бизнес онлайн и други. Модулите са преведени на б... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов проведе среща с
новоназначения посланик на България в Кишинев, Молдова – Мая Добрева. Председателят на БТПП информира
госта си за отношенията на Палатата с партньори от Молдова – на двустранно ниво с Търговско-промишлената
палата на Молдова и на многостранно ниво – на база членството в Бизнес съвета към Организацията за Черн... 

Зам.-министърът на земеделието и храните Таня Димитрова ще открие инициативата "Ден на полето" край
Добрич, която се организира за втори път, предаде репортер на "Фокус". Тридневният форум, започващ днес, е
организиран от Добруджанския съюз на зърнопроизводителите, член на Националната асоциация на
зърнопроизводителите.Днес посетителите ще могат да се запознаят с практики на Австрийски селскостопа... 

Заглавие: Почетна диплома на БТПП за Димитриос Маос, първи секретар по икономически и търговски въпроси
в Посолството на Гърция
Дата: 25.07.2023 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Публикувани са безплатни онлайн модули за цифровизация на МСП в селския туризъм
Дата: 24.07.2023 17:31
Медия: Грамофона

Заглавие: Среща с новия български посланик в Кишинев – Мая Добрева
Дата: 25.07.2023 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Зам.-министърът на земеделието и храните Таня Димитрова ще открие "Ден на полето"
Дата: 25.07.2023 09:56
Медия: Фокус

Заглавие: GS1 Международна конференция по здравеопазване 2023
Дата: 24.07.2023 15:01

https://www.bcci.bg/news/19678
https://www.gramofona.com/business-jug/publikuvani-sa-bezplatni-onlayn-moduli-za-cifrovizaciya-na-msp-v-selskiya-turizam
https://www.bcci.bg/news/19679
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Zam-ministurut-na-zemedelieto-i-hranite-Tanya-Dimitrova-shte-otkrie-Den-na-poleto-1764927
https://www.bcci.bg/news/19677


От 3 до 5 октомври 2023 г. в Сао Пауло, Бразилия ще се проведе 38-та Международна конференция по
здравеопазване GS1. За желаещите да участват в събитието е предоставена възможност – на място в Сао Пауло
и/или онлайн. Конференцията е ключово събитие за споделяне на информация, новости и постижения на GS1
общността за сектор здравеопазване и се провежда два пъти в годината. Сред темите, които са в... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Намаляване на административната тежест и сроковете за изпълнение на чуждестранните инвестиции у нас, както
и възможностите за мониторинг на процеса бяха част от темите, които обсъдиха министърът на икономиката и
индустрията Богдан Богданов и посланикът на САЩ у нас Н. Пр. Кенет Мертен "Ще продължим да работим активно
за оползотворяване на съществуващия потенциал за развитие на сътрудничеството ни ... 

Министърът на иновациите и растежа Милена Стойчева се срещна с посланика на Република Австрия в България
Н. Пр. Андреа Икич-Бьом. В срещата участваха още Филип Куфпер, търговски съветник, и Мадлен Лайтсбергер,
търговско аташе. От страна на министерството присъства и заместник-министър проф. Георги Ангелов. На срещата
беше обсъдено задълбочаването на двустранните икономически отношения в сферата н... 

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданови сподели с посланика на САЩ у нас Н. Пр. Кенет
Мертен, че в момента се разработва стратегия за развитието на индустриалните зони у нас. Това съобщиха от
пресцентъра на Министерството на икономиката и индустрията. Намаляване на административната тежест и
сроковете за изпълнение на чуждестранните инвестиции у нас, както и възможностите за монит... 

Двамата разговаряха за възможностите за насърчаване на икономическото развитие между двете държави.
Намаляване на административната тежест и сроковете за изпълнение на чуждестранните инвестиции у нас, както
и възможностите за мониторинг на процеса бяха част от темите, които обсъдиха министърът на икономиката и
индустрията Богдан Богданов и посланикът на САЩ у нас Н. Пр. Кенет Мертен "Ще продължим ... 

Офшорната компания Black Sea Property PLC обяви придобиването на 98.27% мажоритарен дял от дружеството
"Гранд Хотел Варна" - собственик на едноименния хотел в курорта Св. Св. Константин и Елена. "Гранд Хотел
Варна" е едноличен собственик на дружеството "ГХВ-Долфинс", което управлява три хотела по българското
Черноморие. Освен имуществени активи сделката включва и портфейл на взаимен фонд. Сделката... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Улесняване на чуждите инвестиции обсъдиха министър Богданов и посланикът на САЩ у нас
Дата: 25.07.2023 11:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Представихме пред посланика на Австрия възможностите за инвестиции у нас
Дата: 25.07.2023 10:26
Медия: Новини.бг

Заглавие: Разработва се стратегия за развитието на индустриалните зони в България
Дата: 25.07.2023 10:03
Медия: 24 Часа

Заглавие: Министър Богданов и посланикът на Съединените американски щати обсъдиха задълбочаване на
стратегическо-икономическото сътрудничество между двете държави
Дата: 25.07.2023 09:51
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Офшорната Black Sea Property придобива "Гранд Хотел Варна" в сделка за 28 милиона евро
Дата: 25.07.2023 11:00
Медия: Money.bg

Заглавие: Година след началото на кампанията за лихвите, ЕЦБ още не знае кога ще я приключи

https://3e-news.net/bg/a/view/45603/ulesnjavane-na-chujdite-investicii-obsydiha-ministyr-bogdanov-i-poslanikyt-na-sa-sht-u-nas
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/793214
https://www.24chasa.bg/biznes/article/14972333
https://www.mi.government.bg/news/ministar-bogdanov-i-poslanikat-na-saedinenite-amerikanski-sthati-obsadiha-zadalbochavane-na-strategichesko-ikonomicheskoto-satrudnichestvo-mezhdu-dvete-darzhavi/
https://money.bg/deals/ofshornata-black-sea-property-pridobiva-grand-hotel-varna-v-sdelka-za-28-miliona-evro.html
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/120459-godina-sled-nachaloto-na-kampaniyata-za-lihvite-etsb-oshte-ne-znae-koga-shte-ya-priklyuchi


Членовете на банката все още спорят помежду си кога и на какво ниво да приключат увеличаването на
лихвитеЕдна година след като Европейската централна банка започна да увеличава лихвените проценти, нейните
официални представители все още не знаят кога ще приключи най-трудната кампания по затягане на паричната
политика. Тази седмица длъжностните лица се събират във Франкфурт и предстои отново да вди... 

Във връзка с повишаване на изискванията и разрастване на бизнеса германски производител на машини и
съоръжения (семейна компания в сферата на процесните технологии), с над 900 служители на няколко места,
търси български производители на бункери и контейнери, както и на струговани и фрезовани изделия, съобщават
от Германо-българската индустриално-търговска камара (ГБИТК). 

Спестяванията в банките в България в края на юни са 119,088 млрд. лв., като са забавили годишното си
увеличение до 12,3%, при 12,4% годишно повишение през май, показват предварителните данни на БНБ. Сумата
възлиза на 67,4% от брутния вътрешен продукт на страната. Според изнесените данни спестяванията на фирмите
достигат 40,550 млрд. лв. в края на миналия месец и в сравнение с година по-рано се уве... 

Държавният бюджет е ощетен с 10 млрд. лв. несъбрани и отписани приходи от НАП, поради изтекла давност,
съобщи освободеният и възстановен от Конституционния съд председател на Сметната палата Цветан Цветков.
На пресконференция Цветков коментира твърденията на и.д. Горица Грънчарова-Кожарева, която преди седмица
съобщи за забавени одитни доклади за 1 млрд. лв. И.д. председател на Сметната палата съо... 

Задава се революция с начина за събиране на отпадъците и определянето на такса смет от началото на 2025 г.
Тази такса ще се изчислява и всеки ще я плаща на база реалното изхвърлено количество боклук. Вече няма
мърдане, след като Европейката комисия ни предупреди съвсем наскоро, че ако не се въведе принципът
"замърсителят плаща", на България ще бъдат наложени санкции. Промяната обаче се очаква да д... 

За тези осем години парламента нито един път не разгледа становищата на Сметната палата по изпълнение на
държавния бюджет, каза освободеният и възстановен от Конституционния съд председател на Сметната палата
Цветан ЦветковДържавният бюджет е ощетен с 10 млрд. лв. несъбрани и отписани приходи от НАП, поради
изтекла давност, съобщи освободеният и възстановен от Конституционния съд председател на См... 

Дата: 25.07.2023 10:50
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Германско машиностроително предприятие търси бизнес партньори от България
Дата: 25.07.2023 09:41
Медия: Industry Info

Заглавие: БНБ: През юни намаляват спестяванията в банковата система, намаляват и взетите потребителски
кредити на месечна база
Дата: 24.07.2023 23:14
Медия: Пловдивски новини

Заглавие: Цветков: Държавният бюджет е ощетен с 10 млрд. лв. несъбрани и отписани приходи от НАП
Дата: 25.07.2023 12:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Ново 20: Такса смет нагоре, кофите под ключ
Дата: 25.07.2023 12:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Цветан Цветков: Държавният бюджет е ощетен с 10 млрд. лв. несъбрани и отписани приходи от НАП
Дата: 25.07.2023 12:21
Медия: Епицентър

Заглавие: Приветстваме нова пивоварна – ямболската "Аврен 8600"
Дата: 25.07.2023 12:02
Медия: bforbeer.wordpress.com

https://industryinfo.bg/article/31693-germansko-mashinostroitelno-predpriiatie-tarsi-biznes-partniori-ot-balgariia
http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/230174/bnb-prez-yuni-namalyavat-spestyavaniyata-v-bankovata-sistema-namalyavat-i-vzetite-potrebitelski-krediti-na-mesechna-baza
https://eurocom.bg/new/tsvetkov-drzhavniyat-byudzhet-e-oshcheten-s-10-mlrd-lv-nesbrani-i-otpisani-prikhodi-ot-nap
https://www.flashnews.bg/novo-20-taksa-smet-nagore-kofite-pod-klyuch/
https://epicenter.bg/article/Tsvetan-Tsvetkov--Darzhavniyat-byudzhet-e-oshteten-s-10-mlrd--lv--nesabrani-i-otpisani-prihodi-ot-NAP/321603/2/0
https://bforbeer.wordpress.com/2023/07/25/%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D1%82%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0-%D1%8F%D0%BC%D0%B1%D0%BE%D0%BB%D1%81%D0%BA/


Все още не съвсем шумно, но напълно официално се появи на пазара още една българска крафт пивоварна.
"Аврен 8600" е от Ямбол, макар самите производствени мощности да са в близкото село Стара река. Пивоварната
носи името на един от емблематичните квартали на града. За да не се бърка с едноименното варненско село е
добавен и пощенският код на Ямбол."Аврен 8600" е плод на усилията на Георги Кючуков, ... 

Бизнес нагласите в Германия се влошиха през юли за трети пореден месец, достигайки 8-месечно дъно, показват
резултатите от последното бизнес проучване на водещия немски икономически институт Ifo. Последните данни
показват, че пътят на възстановяване на най-голямата европейска икономика от техническата рецесия може да
бъде по-продължителен от първоначалните очаквания, като се има предвид устойчивия... 

За единадесета поредна година авторитетният конкурс "Най-добра българска фирма на годината" ще отличи най-
успешните български компании. Вече 30 години Fibank подкрепя бизнеса у нас, а конкурсът е сред инициативите, с
които банката стимулира добрите бизнес практики и модели. Амбицията на организаторите е да популяризират и
поощрят устойчивите, социално отговорни, иновативни и конкурентоспособни род... 

Водещите индекси на европейските фондови борси откриха днешната си търговска сесия с минимални
отклонения, като инвеститорите осмислят серия корпоративни резултати и изчакват решенията на централните
банки в САЩ и ЕС по отношение на лихвените проценти, съобщава Си Ен Би Си и БТА. Лондонският FTSE 1000
добави 6,96 пункта или 0,09 на сто до 7685,54 пункта към 11:30 ч. бълг. време. Във Франкфурт DAX ... 

Около 500 млн. лева, предимно за нов релсов път, се насочват към други проекти Столичното метро отново ще
спасява европейските пари от загуба. Общо около 500 милиона лева, по-голямата част от които идват от
нереализирани проекти за нов железен път, ще бъдат насочени към други проекти и програми. Това предвиждат
одобрените от Министерския съвет промени в оперативна програма "Транспорт и транспортна... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Условията за прием и обучение на чуждестранни студенти в Нидерландия за учебната 2024/2025 година остават
непроменени, съобщиха за БТА експерти от агенцията за образование в чужбина "Интеграл". Коментарът е по
повод спекулациите, че най-предпочитаната в момента от българските студенти страна в чужбина "се кани да
затвори врати пред кандидатите от други държави". Нидерландия предлага много програм... 

Заглавие: Влошаване на бизнес климата в Германия през юли до 8-месечно дъно
Дата: 25.07.2023 11:48
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Fibank отново търси ''Най-добра българска фирма на годината''
Дата: 25.07.2023 11:46
Медия: OFFNews

Заглавие: Предпазлив старт на европейските борси
Дата: 25.07.2023 11:46
Медия: 24 Часа

Заглавие: Метрото отново ще спасява европари от загуба
Дата: 25.07.2023 11:33
Медия: Днес News

Заглавие: Нидерландия запазва условията за чуждестранни студенти за учебната 2024/2025 година
Дата: 25.07.2023 08:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ваня Григорова: Борис Бонев и "Спаси София" не ги боли за шофьорите в градския транспорт на
София
Дата: 25.07.2023 11:06

https://bnr.bg/post/101855960/vloshavane-na-biznes-naglasite-v-germania-prez-uli-do-8-mesechno-dano
https://offnews.bg/ikonomika/fibank-otnovo-tarsi-naj-dobra-balgarska-firma-na-godinata-805503.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/14973120
https://dnesnews.bg/2023/07/%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%BF%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D1%82/
https://www.bta.bg/bg/news/lik/495894-niderlandiya-zapazva-usloviyata-za-chuzhdestranni-studenti-za-uchebnata-2024-202
https://fakti.bg/bulgaria/802017-vana-grigorova-boris-bonev-i-spasi-sofia-ne-gi-boli-za-shofyorite-v-gradskia-transport-na-sofia


"Все още нямаме бюджет за 2023-та, а идва време да приемем този за 2024-та година, който ще е изключително
важен. Още по-важна за нашите решения е икономическата рамка на транспорта. В нея трябва да видим отразени
всички решения, които взимаме сега. По-разумно е решението за нощния градски транспорт в София да бъде
взето идния януари", коментира Калоян Паргов"Всички решения, които ние сега взимаме... 

Електронният регистър на заетостта все пак бе прехвърлен на приходната агенция Нови задължения на
работодателите и на Националната агенция по приходите предвижда преработеният законопроект за промени в
Кодекса на труда, с които трябва да се изпрати в историята хартиената трудова книжка и тя да се замени с
електронен трудов запис в нов регистър на заетостта. Първоначалният проект на Божидар Божано... 

Електронният регистър на заетостта все пак бе прехвърлен на приходната агенцияНови задължения на
работодателите и на Националната агенция по приходите предвижда преработеният законопроект за промени в
Кодекса на труда, с които трябва да се изпрати в историята хартиената трудова книжка и тя да се замени с
електронен трудов запис в нов регистър на заетостта. Първоначалният проект на Божидар Божанов ... 

Община Пловдив пусна първата поръчка за подготовка на програмата "За по-чист въздух!"Община Пловдив пусна
първата обществена поръчка за новата програма за подмяна на старите отоплителни уреди с екологично чисти.
Градските власти търси изпълните за подготвителните дейности "За по-чист въздух!" по ОП "Околна среда".
Община Пловдив бе одобрена за получаване на 100% безвъзмездна финансова помощ до 28 ... 

Възстановеният от Конституционния съд председател на Сметната палата обвини парламента в нехайство за
общините, концесиите и инхаус поръчките. Това се случи на пресконференция, на която Цветков представи одитни
доклади, за които според него няма политическа воля да бъдат представени. По думите му става въпрос за 2500
одитни доклада, 200 от тях са изпратени до Народното събрание, 1048 до други комп... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Румънското външно министерство е привикало посланика на Унгария в Букурещ Закони Ботонд. Това се е случило
в понеделник, а поводът е съботната реч на унгарския премиер Виктор Орбан в Летния университет в Бъйле
Тушнад в Трансилвания. Новината потвърди унгарският външен министър Петер Сиярто на официалния си профил
във Фейсбук. В събота в Румъния Орбан заяви, че Министерството на външните работи на... 

Медия: Факти

Заглавие: Нови задължения за работодателите: Ще подават на НАП и данни от трудовата ни книжка
Дата: 25.07.2023 08:34
Медия: Nbox

Заглавие: Шефовете ще подават на НАП и данни от трудовата ни книжка
Дата: 25.07.2023 07:25
Медия: Факти

Заглавие: Още 28 млн. лева за безплатни климатици на пловдивчани, този път слагат и фотоволтаици
Дата: 24.07.2023 21:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Цветан Цветков обвини парламента в нехайство за общините, концесиите и инхаус поръчките
Дата: 25.07.2023 11:06
Медия: Actualno.com

Заглавие: Румънското външно министерство привика посланика на Унгария в Букурещ заради речта на Виктор
Орбан в Трансилвания
Дата: 25.07.2023 10:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Германците са най-влиятелни в европарламента, българин е в топ 100
Дата: 25.07.2023 07:33

https://www.nbox.bg/2023/07/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%89%D0%B5/
https://fakti.bg/bulgaria/801956-shefovete-shte-podavat-na-nap-i-danni-ot-trudovata-ni-knijka
https://trafficnews.bg/plovdiv/oshte-28-mln-leva-bezplatni-klimatitsi-plovdivchani-tozi-284952/
https://www.actualno.com/society/cvetan-cvetkov-obvini-parlamenta-v-nehajstvo-za-obshtinite-koncesiite-i-inhaus-porychkite-news_2020936.html
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/495962-rumanskoto-vanshno-ministerstvo-privika-poslanika-na-ungariya-v-bukuresht-zaradi
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%80/


Един българин, Андрей Новаков (Европейска народна партия/ГЕРБ), е включен в класация на стоте най-влиятелни
евродепутати, изготвена от социално-политическата изследователска платформа EUmatrix. Новаков е класиран на
94-о място в списъка, в който евродепутатите са подредени според способността им да влияят на европейските
политики (повече за методологията четете в края на текста). EURACTIV България... 

Идея за създаване на биоразградими опаковки за яйца спечели голямата награда на иновационната програма на
WWF Panda Labs, подкрепена за поредна година от Kaufland България. Програмата приключи семестъра
"Бъдещето на храната" с трескав мастър клас и оспорван финал, в който победи отбор "SmartFood". Екипът на
победителите получи стартово финансиране от 7 000 лв. за тестове и произвеждането на протот... 

[email protected]От 975 тона добито от родните ферми мляко през 2020 г.,2 години по-късно количеството вече е
намаляло на 843 тона, което е с 13% по-малко. Горе-долу със същия процент намалява производството на всички
видове мляко – краве, овче, козе и биволско (виж инфографиката). Причината - липса на суровина, която трудно
може да се преодолее, защото това далеч не е само българско явление. Спо... 

На заседание на Специализирания състав на Общинския експертен съвет по устройство на територията в
разширен състав е приет предварителният проект на подробен устройствен план за продължението на метрото в
София от метростанция "Витоша" до "Студентски град" с три нови метростанции. Това съобщава кметът на София
Йорданка Фандъкова, цитирана от пресцентъра на Столичната община. Това е още една стъпка... 

Цената на билетчето ще остане 2 леваСофия отново ще има нощен градски транспорт, съобщава БНТ. Услугата
беше спряна в началото на COVID пандемията. Работното време на нощните линии беше от полунощ до 4
сутринта. Цената на билета беше 2 лева в посока. "Първо се връщат по-натоварените първа и втора линия, а след
това до края на годината и трета и четвърта. Той ще бъде подобрен и по-достъпен за гражд... 

Министерството на земеделието и храните публикува за второ обществено обсъждане насоки за кандидатстване
по две от направленията от "Фонд за насърчаване на технологичния и екологичен преход в селското стопанство",
предвидени в Националния план за възстановяване и устойчивост. По процедура "Инвестиции в технологична и
екологична модернизация" ще се финансират материални и нематериални инвестиции, с... 

Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Биоразградими опаковки за яйца са идеята победител в Panda Labs на WWF и Kaufland
Дата: 24.07.2023 17:35
Медия: My PR

Заглавие: Жегата "пресече" и млякото - още по-скъпо и по-бедно на мазнини (Графика)
Дата: 24.07.2023 17:02
Медия: 24 Часа

Заглавие: Приет е планът за продължение на метрото до "Студентски град"
Дата: 25.07.2023 12:23
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: София отново ще има нощен градски транспорт
Дата: 25.07.2023 10:56
Медия: София Дир.бг

Заглавие: Агроведомството пусна за второ обществено обсъждане процедури по плана за възстановяване и
устойчивост
Дата: 25.07.2023 12:35
Медия: Нива БГ

Заглавие: Икономист оприличи бюджета с магическа кутия: Няма бомби в него
Дата: 25.07.2023 12:13
Медия: Блиц

https://www.mypr.bg/news/business/Biorazgradimi-opakovki-za-yaytsa-sa-ideyata-pobeditel-v-Panda-Labs-na-WWF-i-Kaufland-38072/
https://www.24chasa.bg/biznes/article/14962274
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/496048-priet-e-planat-za-prodalzhenie-na-metroto-do-studentski-grad-
https://dnes.dir.bg/sofia/sofiya-otnovo-shte-ima-noshten-gradski-transport
https://nivabg.com/agrovedomstvoto-pusna-za-vtoro-obshtestveno-obsazhdane-protseduri-po-plana-za-vazstanoviavane-i-ustoichivost/
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/ikonomist-oprilichi-byudzheta-s-magicheska-kutiya-nyama-bombi-v-nego_news966555.html


"Постижимо е да удържим 3% дефицит. Нямаме чак такива бомби, заложени в бюджета, които да са
непреодолими. С една строга позиция на финансовия министър това може да стане. Трябва да има някой с
химикала в крайна сметка, който да казва докъде може". Това заяви пред БНР Петър Ганев - старши изследовател
в Института за пазарна икономика. "Между първо и второ четене има над 80 предложения. Има предлож... 

Публичните изпълнители от НАП – Хасково продават имот в маджаровското село Ефрем на изключително изгодна
цена, съобщават от офиса на приходната администрация. Къщата е жилищна, с площ 82 кв. м. и изцяло
реновирана. Покривът е нов, вътрешните мазилки също и с положен гипсокартон. Таваните също са ремонтирани,
като в едната стая има дървена ламперия. Подменени са електроинсталацията, водопроводната ... 

Заглавие: НАП – Хасково продава къща на изгодна цена
Дата: 25.07.2023 11:48
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

https://www.kardjali.bgvesti.net/news/569160/nap-haskovo-prodava-kashta-na-izgodna-tsena
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